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Zapytanie 

 

Dot. zarastającego skweru 

 
Kilka tygodni temu zakooczyła się przebudowa skweru gen. Sosabowskiego. Teren 

trawiastego skweru został uporządkowany, wprowadzono elementy małej architektury i nowe 

nasadzenia. Niewielkie sadzonki bukszpanu, które wymagają w okresach suchych, wydaje się, jakiejś 

pielęgnacji, nie są podlewane i w wielu przypadkach już całkowicie uschły (zdjęcia z połowy czerwca). 

   



Obecnie, zresztą tak jest praktycznie w całym mieście, trawa znowu urosła i nie została ścięta. 

Skwer po miesiącu wygląda tak: 

    

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Kiedy ktoś wreszcie zadba o to miejsce kosząc trawę i podlewając nasadzenia? 

2. Czy prawdą jest, że zdaniem ZUK lepiej nie podlewad sadzonek a wsadzad co jakiś czas nowe, 

bo tak jest bardziej funkcjonalnie i taniej? 

3. Jaki jest okres gwarancji dla tego terenu i kto obecnie "dba" o zieleo - wykonawca czy ZUK? 

4. Czy jest możliwe cykliczne koszenie tego miejsca (jak i wielu innych w pobliżu)? 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


